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Abstract (en)
The back is assembled on a tubular support upright (12) which has a hole (14). The back comprises a tubular cavity (19) which receives the upright.
On the side of the cavity is a vertical sleeve (20) fitted with a retaining tooth (21) which is clipped into the hole. Each cavity has two vertical guide
strips (22) at its end and a horizontal support strip (23) on the upright to prevent the back from moving downwards. The back can be composed of a
front panel and a rear back (15) which are assembled before the back is introduced into the upright.

Abstract (fr)
L'invention concerne un système d'assemblage du dossier d'une chaise sur une structure portante pourvue d'au moins un montant tubulaire 12 de
support et de blocage de ce dossier. Chaque montant 12 présente un trou 14 et le dossier comporte une cavité tubulaire 19 destinée à recevoir
le montant. Sur un côté de la cavité se trouve un manchon vertical 20 équipé d'une dent 21 de retenue destinée à se clipser dans le trou 14 du
montant 12. Le dossier peut être composé d'un panneau avant et d'un dossier arrière 15 assemblables avant introduction du dossier sur les
montants 12. <IMAGE>
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